
Fra: Kristin Kjeilen <kristin@stracon.no> 
Sendt: onsdag 3. oktober 2018 10:57 
Til: Silje Aileen Hjortland Haukedal; Tonje Nepstad Epland 
Kopi: Kristoffer Hagenes 
Emne: VS: Drøftelsesmøte 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 
Hei 
Viser til nedenstående korrespondanse med tiltakshaver på Brattetaule Gård. Som nevnt av eier, er 
det ønskelig å tilbakeføre låven til opprinnelig bruk for å få en avslutning på saken. Dette for å få 
gjennomført planlagt salg av eiendommen så snart som mulig. Det er av tiltakshaver blitt bedt om ett 
møte med kommunen. Saksbehandler har imidlertid avslått dette ønsket, og krever at en slik 
anmodning må gå gjennom ansvarlig søker. Dette har ikke saksbehandler hjemmel for, selv om det er 
å anbefale.  
Imidlertid anser vi det som hensiktsmessig at tiltakshaver her bistås i et nytt møte med kommunen, i 
lys av hvordan denne saken har blitt håndtert og utviklet seg.  
Det bes dermed her om å få oppsatt en forhåndskonferanse for tiltak som gjelder tilbakeføring av 
låve til opprinnelig bruk, oppføring/legalisering av mindre tiltak på eiendommen innenfor LNF, og 
avslutning av pågående sak om midlertidig bruksendring.  
  
Med vennlig hilsen 

 
------------------------------------------- 
Kristin Kjeilen 
Daglig leder 
------------------------------------------- 
Stracon AS 
Leirvikflaten 15b, 5179 Godvik  
------------------------------------------- 
Sentralbord          56 31 55 60   
Mobil                    45 27 77 67 
kristin@stracon.no 
www.stracon.no  
------------------------------------------- 
 

 

Fra: Kristoffer Hagenes <kristoffer.hagenes@me.com>  
Sendt: 18. september 2018 10:58 
Til: Kristin Kjeilen <kristin@stracon.no> 
Emne: Fwd: Drøftelsesmøte 
 
Hei Kristin, 
 
Vi ønsker å tilbakeføre låven, samt søke om vei og terrasser som allerede er bygget. 
Slik kan vi bli ferdige og gå videre. 
Kan du be om denne konferansen, slik at vi kan bli ferdige med saken en gang for alle. 
 
 
Mhv Kristoffer 
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Videresendt melding: 
 
Fra: Silje Aileen Hjortland Haukedal <silje.haukedal@radoy.kommune.no> 
Emne: SV: Drøftelsesmøte 
Dato: 18. september 2018 kl. 10:55:49 CEST 
Til: Kristoffer Hagenes <kristoffer.hagenes@me.com> 
 
Hei,  
  
Søknaden som dykk har gåande med kommunen er med krav til ansvarlege føretak. 
Dykk har også hatt ein ansvarleg søkjer involvert i prosessen. 
  
Når det gjeld førespurnad om møte med kommunen i sak med krav til ansvarlege 
føretak vil kommunen at ansvarleg søkjer ber om ein førehandskonferanse. 
Førehandskonferansen er ikkje gebyrbelagt i Radøy kommune. 
  
Ved at ansvarleg søkjar ber om førehandskonferanse sikrast det at alle involverte får 
same informasjon med klare rammar frå lovverket. Dykk vil då også motteke referat 
frå møte.   
  

Med helsing 

  
Silje Haukedal 
Seniorrådgjevar tilsyn / Jurist 

  
Radøy kommune 
Radøyvegen 1690, 5936 Manger 
Tlf.dir: 56 34 90 82 
E-post: silje.haukedal@radoy.kommune.no 
  

 
  
  
  

Fra: Kristoffer Hagenes [mailto:kristoffer.hagenes@me.com]  

Sendt: mandag 17. september 2018 14:28 
Til: Silje Aileen Hjortland Haukedal 

Emne: Drøftelsesmøte 
  
Hei, 
  
Vi ønsker å få til et møte for å avklare alle spørsmål vi har ifb med ferdigstillelse av 
søknader. 
Har ledig tid denne og neste uke om det kunne passe. 
  
Hører ifra deg. 
  
  
Mvh 
Kristoffer Hagenes 
47265490 
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